
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  18 

восьмого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 02 вересня 2022 року  м. Кропивницький 

  

Онлайн-трансляція засідання не здійснювалась. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати! 

На восьме засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 24 депутати. Відсутні 19 депутатів. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Секретар міської ради запропонував вшанувати пам'ять українських 

захисників, захисниць та мирних співгромадян, які загинули від рук 

російського агресора. Висловив щирі співчуття рідним та близьким загиблих.  

Запропонував вшанувати їх пам’ять хвилиною мовчання. 

 

Колюка О.С.: 
Шановні депутати, депутатки! 

У роботі восьмого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть участь: 

Стецюк В.Н.‒ голова Подільської районної у місті Кропивницькому 

ради; 

Когатько С.М. ‒ перший заступник керівника Кропивницької окружної 

прокуратури Кіровоградської області. 

Член робочої президії, голова постійної комісії з питань бюджету та 

податкової політики Бірець Дмитро Миколайович на місці.  
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Шановні депутати, депутатки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту міської ради депутатські запитання, 

заяви і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого 

пленарного засідання сесії. 

 

Якщо такі є, прошу депутатів їх оголосити. Немає. 

 

Шановні колеги! 

Доводжу до вашого відома, що 31 серпня за пропозицією депутатської 

групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ” 

відбувся День депутата.  

Обговорені безпекові питання щодо функціонування закладів 

гуманітарної сфери, в тому числі щодо підготовки бомбосховищ та 

найпростіших укриттів до початку навчального року. 

В заході взяли участь 13 депутатів міської ради, заступники міського 

голови з питань діяльності виконавчих органів ради, керівники виконавчих 

органів міської ради. 

За результатами проведення Дня депутата відповідним виконавчим 

органам міської ради надано доручення. 

 

07 вересня 2022 року о 10.00 годині у кімнаті 305 приміщення міської 

ради пропонується провести наступний День депутата. 

На порядку денному питання щодо організації роботи з внутрішньо 

переміщеними особами.  

Запрошую всіх депутатів взяти участь. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

На минулому засіданні сесії нами було розглянуто частину додаткових 

питань, включених до порядку денного дев’ятої сесії: загальні та  

18 земельних питань. 

Сьогодні продовжуємо розгляд питань щодо регулювання земельних 

відносин.  

Питання опрацьовані на засіданні профільної постійної комісії.  

 

Чи будуть ще пропозиції щодо порядку денного? 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”, голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності): 

Шановний головуючий, колеги! 
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Вчора відбулося засідання постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності, в ході якої було 

розглянуто 47 питань. Є пропозиції щодо порядку денного, а саме: 

1) зняти з розгляду питання за порядковими номерами 66, 82, 87, 91, 92: 

‟Про поновлення Єгоровій А.О. договору оренди землі  

по вул. Запорозькій (біля будинку № 32/18)”, проєкт рішення за 

реєстраційним № 1232; 

‟Про передачу Доценко Т.І. земельної ділянки в оренду  

по вул. Героїв-рятувальників, 22-в”, проєкт рішення за  

реєстраційним № 1228; 

‟Про припинення ПП ‟Сфера Консалт” права користування земельною 

ділянкою по вул. Героїв-рятувальників, 3-в”, проєкт рішення за 

реєстраційним № 1231 (доопрацьований); 

‟Про надання ПП ‟ТЕРРА 2006” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок в 

районі вулиць Михайлівської та Миколи Смоленчука”, проєкт рішення за 

реєстраційним № 980; 

‟Про надання ПП ‟Балтимор” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок  

по вул. Великій Перспективній (біля ресторану ‟Київ”)”, проєкт рішення за 

реєстраційним № 1281; 

2) включити додаткове питання: 

‟Про затвердження ТДВ ‟М’ясокомбінат ‟Ятрань” технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Степана Чобану, 15”, проєкт рішення за реєстраційним № 1337. 

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”): 

Є пропозиція повторно розглянути доопрацьований проєкт рішення за 

реєстраційним № 1241 ‟Про внесення змін до містобудівної документації 

Генерального плану та Плану зонування території міста Кропивницького 

(окремої його частини ‒ земельної ділянки з кадастровим номером 

3510100000:36:304:0014) в межах вулиць Михайлівської та  

Миколи Смоленчука, зі зміною зони Р-2 – рекреаційної зони активного 

відпочинку та території зелених насаджень загального користування на зону 

багатоквартирної житлової забудови Ж-4” (питання за порядковим  

номером 31).  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Чи будуть ще пропозиції щодо порядку денного? Немає. 

 

Ставлю на голосування пропозицію виключити з порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради питання за порядковим номером 66 
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‟Про поновлення Єгоровій А.О. договору оренди землі по вул. Запорозькій 

(біля будинку № 32/18)”, проєкт рішення за реєстраційним № 1232. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію виключити з порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради питання за порядковим номером 82 

‟Про передачу Доценко Т.І. земельної ділянки в оренду по вул. Героїв-

рятувальників, 22-в”, проєкт рішення за реєстраційним № 1228. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію виключити з порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради питання за порядковим номером 87 

‟Про припинення ПП ‟Сфера Консалт” права користування земельною 

ділянкою по вул. Героїв-рятувальників, 3-в”, проєкт рішення за 

реєстраційним № 1231 (доопрацьований). Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію виключити з порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради питання за порядковим номером 91 

‟Про надання ПП ‟ТЕРРА 2006” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок в 

районі вулиць Михайлівської та Миколи Смоленчука”, проєкт рішення за 

реєстраційним № 980. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію виключити з порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради питання за порядковим номером 92  

‟Про надання ПП ‟Балтимор” дозволу на розроблення технічної документації 

із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок  

по вул. Великій Перспективній (біля ресторану ‟Київ”)”, проєкт рішення за 

реєстраційним № 1281. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію включити до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради питання ‟Про затвердження  

ТДВ ‟М’ясокомбінат ‟Ятрань” технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по вул. Степана Чобану, 15”, проєкт рішення за 

реєстраційним № 1337. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію затвердити зміни та доповнення до 

порядку денного дев’ятої сесії міської ради в цілому. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 



6 
 

Прийнято рішення № 1307 “Про внесення змін та доповнень до 

порядку денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого 

скликання” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Надійшла пропозиція повторно розглянути питання порядку денного за 

порядковим № 31 ‟Про внесення змін до містобудівної документації 

Генерального плану та Плану зонування території міста Кропивницького 

(окремої його частини - земельної ділянки з кадастровим  

номером 3510100000:36:304:0014) в межах вулиць Михайлівської та  

Миколи Смоленчука зі зміною зони Р-2 ‒ рекреаційної зони активного 

відпочинку та території зелених насаджень загального користування, на зону 

багатоквартирної житлової забудови Ж-4”, проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1241 (доопрацьований). Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

Пропоную розглянути доопрацьований проєкт рішення № 1241 перед 

питаннями щодо регулювання земельних відносин. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів міської ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів є запити, прошу їх оголосити. Немає. 

 

Переходимо до розгляду питання порядку денного ‟Про внесення змін 

до містобудівної документації Генерального плану та Плану зонування 

території міста Кропивницького (окремої його частини - земельної ділянки з 
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кадастровим номером 3510100000:36:304:0014) в межах вулиць 

Михайлівської та Миколи Смоленчука зі зміною зони Р-2 – рекреаційної зони 

активного відпочинку та території зелених насаджень загального 

користування, на зону багатоквартирної житлової забудови Ж-4”, Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1241 (доопрацьований). Доповідачка  

Мартинова І.В. – т.в.о. начальника управління містобудування та архітектури 

міської ради. 

 

Мартинова І.В. поінформувала, що доопрацьований проєкт рішення  

№ 1241 підготовлений на підставі листа приватного підприємства  

“ТЕРРА 2006” щодо реалізації підприємством права на забудову земельної 

ділянки, а саме отримання вихідних даних для проєктування та будівництва 

багатоповерхового житлового будинку шляхом приведення у відповідність 

містобудівної документації Генерального плану та Плану зонування 

території міста Кропивницького в окремій його частині, яка стосується 

земельної ділянки з кадастровим номером 3510100000:36:304:0014, змінивши 

зонування Р-2 – рекреаційна зона активного відпочинку та територія 

зелених насаджень загального користування, на Ж-4 - зона 

багатоквартирної житлової забудови. Пояснила, що за результатами 

аналізу містобудівної документації встановлено, що при розробці та 

затвердженні Плану зонування території міста не було враховано рішення 

міської ради від 09.07.2009 № 2240 ‟Про передачу ПП “Созидатель-1”,  

ПП “ТЕРРА 2006” та ПП “Балтимор” в оренду земельних ділянок”. 

Відзначила, що 02.03.2020 окружний адміністративний суд ухвалив рішення 

щодо визнання протиправним рішення міської ради від 17.09.2013 № 2456  

‟Про затвердження містобудівної документації ‟План зонування  

території міста Кіровограда” в частині, яка стосується земельної ділянки з 

кадастровим номером 3510100000:36:304:0014.  

 

Саєнко І.В., депутат міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”), запропонував заслухати 

представника підприємства-забудовника та представника юридичного 

управління. 

 

Колюка О.С. надав слово Підковському Г.Б., представнику приватного 

підприємства “ТЕРРА 2006”.  

 

Підковський Г.Б. обґрунтував необхідність внесення змін до 

містобудівної документації Генерального плану та Плану зонування 

території міста Кропивницького в окремій його частині, яка стосується 

земельної ділянки з кадастровим номером 3510100000:36:304:0014. Пояснив 

всі етапи, які необхідно пройти підприємству для внесення цих змін. 

Поінформував про умови меморандуму, підписаного між забудовником та 

Кропивницькою міською радою. Звернувся з проханням підтримати 
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доопрацьований проєкт рішення № 1241 та надати підприємству 

можливість розпочати дії щодо реалізації проєкту. Відзначив, що 

остаточний проєкт може бути представлений тільки після затвердження 

містобудівних умов. Відповів на запитання депутатки  

Ковальової-Алокілі О.А. щодо планів підприємства відносно благоустрою 

прилеглої території.  

 

Колюка О.С. надав слово заступнику начальника управління - начальнику 

відділу представництва інтересів в судах юридичного управління міської 

ради Татарку Д.А. 

 

Татарко Д.А. поінформував про умови меморандуму між приватним 

підприємством “ТЕРРА 2006” і Кропивницькою міською радою. Відзначив, 

що з підприємством заключено додаткову угоду до договору оренди 

земельної ділянки, яка юридично закріплює право міської ради в 

односторонньому порядку розірвати договір оренди земельної ділянки у разі 

невиконання забудовником умов меморандуму. Пояснив процес щодо 

касаційного оскарження рішень. 

 

Підковський Г.Б. на прохання депутата Саєнка І.В. прокоментував 

передпроєктні пропозиції щодо будівництва багатоповерхового житлового 

будинку на території, розташованій в межах вулиць Михайлівської та 

Миколи Смоленчука. Поінформував про плани забудовника щодо 

благоустрою прилеглої території. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності пояснила порядок дій, які необхідно виконати для 

отримання містобудівних умов. Відзначила, що на етапі розгляду питання 

щодо поділу вищезазначеної земельної ділянки міська рада зможе 

передбачити умови стосовно зовнішнього вигляду прилеглої території та 

доручити управлінню містобудування та архітектури обов’язково 

розглянути проєктні пропозиції на засіданні архітектурно-містобудівної 

ради при управлінні. Відзначила, що на початковому етапі перед 

забудовником стоїть завдання привести у відповідність зонування земельної 

ділянки. 

 

Саєнко І.В. висловив зауваження щодо процесу підготовки суспільно 

значущих питань, які виносяться на розгляд міської ради, та недостатнього 

залучення депутатів до обговорення та внесення пропозицій. Запропонував 

надати можливість депутатам ознайомитися з текстом меморандуму.  
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Колюка О.С. не погодився із зауваженнями депутата Саєнка І.В. 

Відзначив, що питання досить довго обговорювалося, розглядалося на 

засіданнях постійних комісій міської ради з питань екології, земельних 

відносин та комунальної власності, з питань архітектурної діяльності, 

містобудування та капітального будівництва. Депутати брали активну 

участь в процесі його підготовки.  

 

Яремчук В.С. підсумувала, що існує певна недокомунікація між 

депутатами та виконавчими органами міської ради. Запропонувала 

інформувати депутатів про хід розгляду вищезазначеного питання через 

управління апарату міської ради. 

 

Мартинова І.В. прокоментувала, що інформація про громадське 

обговорення питання буде опублікована у пресі та на офіційному сайті 

міської ради. 

 

Колюка О.С. доручив управлінню містобудування та архітектури  

врахувати зауваження депутатів та повідомляти про хід розгляду питання. 

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), закликав депутатів бути 

об’єктивними та підтримати інвестора.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти доопрацьований проєкт 

рішення № 1241 за основу і в цілому. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1308 “Про внесення змін до містобудівної 

документації Генерального плану та Плану зонування території міста 

Кропивницького (окремої його частини - земельної ділянки з 

кадастровим номером 3510100000:36:304:0014) в межах вулиць 

Михайлівської та Миколи Смоленчука зі зміною зони Р-2 – рекреаційної 

зони активного відпочинку та території зелених насаджень загального 

користування, на зону багатоквартирної житлової забудови Ж-4” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного щодо регулювання 

земельних відносин. Проєкти рішень підготовлені управлінням земельних 

відносин та охорони навколишнього природного середовища та опрацьовані 

постійною комісією міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності. 

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради 

(тобто 22). Прошу всіх бути уважними під час голосування. 

 

Доповідач Лунгол Р.С., начальник управління земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища міської ради, коротко надає 

роз’яснення щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних 

матеріалів та озвучує рекомендації профільної постійної комісії міської 

ради. 

 

Розглядаємо питання ‟Про надання КП ‟Теплоенергетик” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

просп. Університетському (напроти ЦНТУ)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1086 (доопрацьований). 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1086 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1309 “Про надання КП ‟Теплоенергетик” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки по просп. Університетському (напроти ЦНТУ)” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Зябліковій Н.М. проєкту землеустрою щодо  

відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Гранітній, 25”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1261.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1261 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

 

 

 



11 
 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1310 “Про затвердження Зябліковій Н.М. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Гранітній, 25” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ПП ‟ЗАХІД-ТРАНС-СЕРВІС” проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по 

вул. Полтавській, 1”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1275 

(доопрацьований). 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1275 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1311 “Про затвердження  

ПП ‟ЗАХІД-ТРАНС-СЕРВІС” проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення  

по вул. Полтавській, 1” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської ради” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельних ділянок по 

вул. Металургів, смт Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1257.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1257 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 
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Прийнято рішення № 1312 “Про надання КП ‟Благоустрій” 

Кропивницької міської ради” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок по вул. Металургів, смт 

Нове” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення управлінню капітального будівництва Кропивницької 

міської ради права постійного користування земельною ділянкою по  

вул. Степняка-Кравчинського та передачу її ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1060 (доопрацьований) .  

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1060 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1313 “Про припинення управлінню 

капітального будівництва Кропивницької міської ради права постійного 

користування земельною ділянкою по вул. Степняка-Кравчинського та 

передачу її ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської ради” у постійне 

користування земельних ділянок по вул. Холодноярській (лісопарк 

‟Сосновий”)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1258.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1258 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1314 “Про передачу КП ‟Благоустрій” 

Кропивницької міської ради” у постійне користування земельних 

ділянок по вул. Холодноярській (лісопарк ‟Сосновий”)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської ради” у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Короленка (сквер ‟Гай 

десантників”)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1259.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1259 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1315 “Про передачу КП ‟Благоустрій” 

Кропивницької міської ради” у постійне користування земельної 

ділянки по вул. Короленка (сквер ‟Гай десантників”)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження комунальному закладу ‟Кіровоградське обласне бюро 

медико-соціальної експертизи Кіровоградської обласної ради”  

технічної документації із землеустрою щодо встановлення  

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) по  

вул. Академіка Корольова, 34/19”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1273.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1273 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1316 “Про затвердження комунальному 

закладу ‟Кіровоградське обласне бюро медико-соціальної експертизи 

Кіровоградської обласної ради” технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) по вул. Академіка Корольова, 34/19” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ВАТ ‟Кіровоградгаз” технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 
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натурі (на місцевості) по м. Кропивницькому”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1291 (доопрацьований).  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1291 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1317 “Про затвердження ВАТ ‟Кіровоградгаз” 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) по  

м. Кропивницькому” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу з комунальної в державну власність земельної ділянки  

по вул. Дворцовій, 6/7”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1260 

(доопрацьований). 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ замінити 

назву вулиці ‟Дворцова” на ‟Театральна” у зв’язку з її перейменуванням. 

Відповів на запитання депутата Бєжана М.М. щодо місця розташування 

земельної ділянки. На прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. пояснив 

підстави щодо підготовки доопрацьованого проєкту рішення № 1291. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1260 

за основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської 

ради з питань екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за 

цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1318 “Про передачу з комунальної в державну 

власність земельної ділянки по вул. Театральній, 6/7” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград” дозволу на розробку технічної 

документації щодо поділу та об’єднання земельних ділянок  

по вул. Холодноярській, 2-в”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1293.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1293 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1319 “Про надання  

ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград” дозволу на розробку технічної  

документації щодо поділу та об’єднання земельних ділянок  

по вул. Холодноярській, 2-в” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Аргуспром” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Дворцовій, 14”. Проєкт рішення за реєстраційним № 468.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ замінити 

назву вулиці ‟Дворцова” на ‟Театральна” у зв’язку з її перейменуванням. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 468 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 19, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

Не прийнято (переголосовано). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Колісник М.С. дозволу на виготовлення технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) для оформлення права оренди по  

вул. Юрія Олефіренка, 16/32”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1116.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1116 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1320 “Про надання Колісник М.С. дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

оформлення права оренди по вул. Юрія Олефіренка, 16/32” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Розглядаємо питання порядку денного “Про надання  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення проєкту  

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Андріївській (біля будинку № 2-а)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1124.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1124 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1321 “Про надання  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду  

по вул. Андріївській (біля будинку № 2-а)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟РЕНЕСАНС ХОЛДИНГ” дозволу на розроблення 

технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) по вул. Євгена Маланюка, 21”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1125.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1125 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято (переголосовано). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟ФК ‟ІНВЕСТИЦІЙНІ РІШЕННЯ ТА СТРАТЕГІЇ” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду по вул. Кримській, 74-б”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1175.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1175 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1322 “Про надання  

ТОВ ‟ФК ‟ІНВЕСТИЦІЙНІ РІШЕННЯ ТА СТРАТЕГІЇ” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Кримській, 74-б” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПП ‟ОЛЕОС” дозволу на виготовлення технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) по вул. Першій Виставковій, 1, смт Нове”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1267.  
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Лунгол Р.С. на прохання депутата Цертія О.М. пояснив, що об’єкти 

нерухомості, розташовані на земельній ділянці, оформлені належним чином. 

Відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. щодо терміну 

оренди зазначеної земельної ділянки. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1267 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1323 “Про надання ПП ‟ОЛЕОС” дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) по  

вул. Першій Виставковій, 1, смт Нове” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення КП ‟Україна” договору оренди землі на  

площі Дружби народів, 9-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1113.   

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ у зв’язку із 

перейменуванням вулиці та зміною нумерації будинків замінити адресу  

‟площа Дружби народів, 9-а” на адресу ‟вул. Євгена Маланюка, 9-и”. 

Відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. щодо термінів 

поновлення договору оренди.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1113 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1324 “Про поновлення КП ‟Україна” 

договору оренди землі по вул. Євгена Маланюка, 9-и” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Закарян К.С. договору оренди землі по  

вул. Руслана Слободянюка, 132”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1114.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1114 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1325 “Про поновлення Закарян К.С. договору 

оренди землі по вул. Руслана Слободянюка, 132” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Добрянському І.А. договору оренди землі по  

вул. Євгена Маланюка, 17”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1117.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1117 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1326 “Про поновлення Добрянському І.А. 

договору оренди землі по вул. Євгена Маланюка, 17” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ФОП Заднєпряному А.Г. договору оренди землі по  

вул. Холодноярській, 173-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1173.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити 

строк оренди земельної ділянки на 5 років. 
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Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності на прохання депутата Бєжана М.М. пояснила 

позицію комісії щодо встановлення термінів оренди земельних ділянок. 

Поінформувала, що попередній договір оренди земельної ділянки був 

укладений строком на 5 років. Крім того, при поновленні договору оренди 

комісія враховує вид господарської діяльності та зовнішній вигляд об’єкта, 

розміщеного на земельній ділянці. Наголосила, що до складу постійної комісії 

з питань екології, земельних відносин та комунальної власності входять 

депутати від усіх фракцій. Рекомендація щодо проєкту рішення № 1173 

погоджена одноголосно.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1173 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1327 ‟Про поновлення  

ФОП Заднєпряному А.Г. договору оренди землі по  

вул. Холодноярській, 173-а” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Іожиці В.І. договору оренди землі по  

вул. Кропивницького, 189-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1223. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити 

строк оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Бєжан М.М., депутат міської ради (фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ 

‟СЛУГА НАРОДУ”), запропонував не підтримувати рекомендацію 

постійної комісії. 
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Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності наголосила, що до складу постійної комісії входять 

представники від всіх фракцій. Рекомендація щодо проєкту рішення № 1223 

погоджена одноголосно. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція взяти проєкт рішення № 1223 за основу. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 1, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟Ринок ‟Престиж” договору оренди землі по  

вул. Яновського (від салону ‟Меблі” до житлового будинку № 98)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1237 (доопрацьований).  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити 

строк оренди земельної ділянки на 10 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1237 

в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1328 “Про поновлення ТОВ ‟Ринок 

‟Престиж” договору оренди землі по вул. Яновського (від салону 

‟Меблі” до житлового будинку № 98)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟Міськпобутсервіс” договору оренди землі по  

вул. Руслана Слободянюка, 1”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1236.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1236 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1329 “Про поновлення  

ТОВ ‟Міськпобутсервіс” договору оренди землі по  

вул. Руслана Слободянюка, 1” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ПМП НВФ ‟КІТ” договору оренди землі по  

вул. Героїв Маріуполя, 89-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1234.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1234 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1330 “Про поновлення  

ПМП НВФ ‟КІТ” договору оренди землі по вул. Героїв Маріуполя, 89-а” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ФОП Заікіну І.О. договору оренди землі по  

вул. В’ячеслава Чорновола, 52/3”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1226.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1226 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1331 “Про поновлення ФОП Заікіну І.О. 

договору оренди землі по вул. В’ячеслава Чорновола, 52/3” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟ТРЕЛАКС-ПАК” договору оренди землі по  

просп. Інженерів, 15-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1225.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1225 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1332 “Про поновлення  

ТОВ ‟ТРЕЛАКС-ПАК” договору оренди землі по просп. Інженерів, 15-б” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟Поліграфічні послуги” договору оренди землі  

по вул. Районній, 7-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1269.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення за основу і в цілому. Хто 

за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1333 “Про поновлення ТОВ ‟Поліграфічні 

послуги” договору оренди землі по вул. Районній, 7-б” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Анісову Д.В. та Кроту І.В. в оренду земельної ділянки по  

вул. Степняка-Кравчинського, 18”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1115.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1115 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1334 “Про передачу Анісову Д.В. та Кроту І.В. 

в оренду земельної ділянки по вул. Степняка-Кравчинського, 18” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Ярошенку О.В. в оренду земельної ділянки по  

вул. Виставочній, 2”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1126.  

 

Лунгол Р.С. на запитання депутата Рубана В.В. поінформував про 

відсутність заборгованості з орендної плати відносно зазначеної земельної 

ділянки. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1126 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1335 “Про передачу Ярошенку О.В. в оренду 

земельної ділянки по вул. Виставочній, 2” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟ДНК ГРУПП” в оренду земельної ділянки по  

вул. Карпатській, 30”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1218.  
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Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити 

строк оренди земельної ділянки на 15 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1218 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1336 “Про передачу ТОВ ‟ДНК ГРУПП” в 

оренду земельної ділянки по вул. Карпатській, 30” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟ФАРММАШ” в оренду земельної ділянки по  

вул. Героїв Маріуполя, 83-е”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1217.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1217 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1337 “Про передачу ТОВ ‟ФАРММАШ” в 

оренду земельної ділянки по вул. Героїв Маріуполя, 83-е” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ПП ‟НОКСІМ” земельної ділянки в оренду по  

вул. Вокзальній, 31-л”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1224.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1224 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1338 “Про передачу ПП ‟НОКСІМ” земельної 

ділянки в оренду по вул. Вокзальній, 31-л” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення Марченку В.Д. права користування земельною ділянкою по 

вул. Пашутінській (у дворі житлового будинку № 39)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 460.  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутата Бєжана М.М. пояснив підстави щодо 

підготовки проєкту рішення № 460.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 460 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1339 “Про припинення Марченку В.Д. права 

користування земельною ділянкою по вул. Пашутінській (у дворі 

житлового будинку № 39)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Структура Рент” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Вокзальній”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1268.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1268 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1340 “Про надання ТОВ ‟Структура Рент” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду шляхом зміни цільового призначення  

по вул. Вокзальній” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Брендагро” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Дворцовій, 10”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1121 (доопрацьований).  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ замінити 

назву вулиці ‟Дворцова” на ‟Театральна” у зв’язку з її перейменуванням. На 

прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. поінформував про майно, 

розташоване на земельній ділянці. Відповів на запитання депутата  

Цертія О.М. щодо пункту 2 проєкту рішення.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1121 

за основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської 

ради з питань екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за 

цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1341 “Про надання ТОВ ‟Брендагро” дозволу 

на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

шляхом зміни цільового призначення по вул. Театральній, 10” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 06.10.2020 № 3585”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1233. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1233 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1342 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 06.10.2020 № 3585” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про затвердження ТДВ ‟М’ясокомбінат ‟Ятрань” технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель по вул. Степана Чобану, 15”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1337. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення за основу і в цілому. Хто 

за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1343 “Про затвердження ТДВ ‟М’ясокомбінат 

‟Ятрань” технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 

земель по вул. Степана Чобану, 15” (додається).  

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської 

групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості): 

Зважаючи на те, що я очолюю фонд підтримки підприємництва, є 

пропозиція повернутися до голосування щодо проєктів рішень  

№ 468 та 1125, які стосуються юридичних осіб. Питання не набрали голосів, 

оскільки під час голосування не всі депутати були присутні у сесійній залі. 

На мою думку, проєкти рішень не мають застережень. На земельних ділянках 

розташовані об’єкти нерухомого  майна.  
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Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Щоб бути послідовними, пропоную також повернутися до голосування 

щодо проєкту рішення № 1223, який також не набрав необхідну кількість 

голосів через дискусію щодо строку оренди земельної ділянки.  

Не буде заперечень? Немає.  

 

Пропоную проголосувати за пропозиції щодо повторного розгляду за 

кожне питання окремо. 

Ставлю на голосування пропозицію депутатки Ковальової-Алокілі О.А. 

повернутися до голосування щодо проєкту рішення № 468 ‟Про надання 

ТОВ ‟Аргуспром” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Дворцовій, 14”  

(порядковий № 51). Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Ставлю на голосування пропозицію депутатки Ковальової-Алокілі О.А. 

повернутися до голосування щодо проєкту рішення № 1125 ‟Про надання 

ТОВ ‟РЕНЕСАНС ХОЛДИНГ” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) по  

вул. Євгена Маланюка, 21” (порядковий № 54). Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Ставлю на голосування пропозицію повернутися до голосування щодо 

проєкту рішення № 1223 ‟Про поновлення Іожиці В.І. договору оренди землі  

по вул. Кропивницького, 189-а” (порядковий № 62). Прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 2, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Розглядаємо повторно проєкт рішення за реєстраційним 

№ 468. “Про надання ТОВ ‟Аргуспром” дозволу на розроблення  

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду  

по вул. Дворцовій, 14” з урахуванням рекомендації постійної комісії міської 

ради з питань екології, земельних відносин та комунальної власності щодо 

зміни назви вулиці ‟Дворцова” на ‟Театральна”.  

 

Лунгол Р.С. доповів по суті питання. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 468 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1344 “Про надання ТОВ ‟Аргуспром” дозволу 

на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

в оренду по вул. Театральній, 14” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Розглядаємо повторно проєкт рішення за реєстраційним № 1125  

“Про надання ТОВ ‟РЕНЕСАНС ХОЛДИНГ” дозволу на розроблення 

технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) по вул. Євгена Маланюка, 21”.  

 

Лунгол Р.С. доповів по суті питання. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1125 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1345 “Про надання ТОВ ‟РЕНЕСАНС 

ХОЛДИНГ” дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) по вул. Євгена Маланюка, 21” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Розглядаємо повторно проєкт рішення за реєстраційним № 1223  

“Про поновлення Іожиці В.І. договору оренди землі по  

вул. Кропивницького, 189-а”. 

 

Лунгол Р.С. доповів по суті питання. Озвучив рекомендацію постійної 

комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності ‒ встановити строк оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності пояснила позицію комісії щодо зменшення терміну 

договору оренди земельної ділянки.  

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1223 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1346 “Про поновлення Іожиці В.І. договору 

оренди землі по вул. Кропивницького, 189-а” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Переходимо до розгляду питання порядку денного ‟Різне”.  

Чи є бажаючі виступити? Немає.  

 

Шановні депутати, депутатки! 

Всі питання, включені до порядку денного дев’ятої сесії Кропивницької 

міської ради восьмого скликання на сьомому та восьмому засіданнях, 

розглянуті.  

Пропоную завершити засідання.  

Дякую усім за оперативну, конструктивну, плідну роботу! 

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 


